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Verslag Milieuraad, 28 maart 2023 

Aanwezig:   Jan Voet, voorzitter; 

Frederic Depypere, Jan De Potter, Dieter Anseeuw, Luc Delodder, 

Ria Vangroenweghe, Annie Devliegere, Danny Declercq, Leden; 

Filiep De Vos, schepen; 

Ria Devos, dienst omgeving (secretaris); 

Verontschuldigd: Joke Oosterlijnck, Guy Delesie, Steven Ronsse, Frederic Deprez, 

Leden; 

 

Welkomstwoord door Jan Voet, voorzitter. 

 

De voorzitter opent de vergadering.  

 

Voorstel van de voorzitter 

 

Werken met werkgroepen binnen de milieuraad waarbij de werkgroepen rapporteren over 

de voortgang van het te behandelen dossier op de vergadering van de milieuraad. Zo kan 

er meer behandeld worden. Voorlopig kent dit geen succes gezien de geringe opkomst bij 

de vergaderingen. 

 

Milieudossiers 

 

Dossiers die reeds goedgekeurd zijn worden niet meer behandeld. Eventueel de nog goed 

te keuren milieudossiers overlopen, indien dit mogelijk is. Dit wordt bekeken en hierop 

zal in de volgende milieuraad een antwoord geboden worden. 

 

Trage Wegen 

 

Het wensbeeld, opgemaakt door de vzw Trage Wegen werd voorgesteld. Er wordt vooral 

gewerkt met ‘veilige’ verbindingen ipv trage wegen en dat strookt niet volledig met hoe 

het oorspronkelijk bedoeld was. De vraag kwam dan ook om een samenkomst te 

voorzien met Jozefien Bernard van Trage Wegen om zo te kijken waar de nodige 

aanpassingen eventueel kunnen gebeuren. 

 

Wat Ooigem betreft zijn er behoorlijk wat Trage Wegen maar Wielsbeke en Sint-Baafs-

Vijve scoren daar minder goed. 

 

Trage Weg met Harelbeke: in fase 1 wordt de aansluiting met Harelbeke gerealiseerd, de 

aanvraag tot omgevingsvergunning wordt binnenkort ingediend. In fase 2 zal er een 

verschuiving zijn waarbij er geopteerd wordt om de trage weg langs de Paddebeek te 

laten lopen via een onverhard pad, hiervoor zullen gesprekken gevoerd worden met de 

provinciale dienst waterlopen en de grondeigenaars. 

 

 

 



Enkele opmerkingen die naar voren kwamen tijdens de vergadering zijn: 

 Verbinding die evenwijdig loopt met Wakkensteenweg en Vijvedreef is te nat is en 

bijgevolg ontoegankelijk. 

 Verbinding tussen Wakkensteenweg en Loverstraat moet doorgetrokken worden. 

Nu staat de lijn onderbroken. 

 Aan Balta Industries was vroeger een trage weg die nu overbouwd is door de 

firma. Kan er een groene verbinding komen die de vroegere trage weg vervangt? 

 Kan de ingebuisde Loverbeek weer een open beek worden? 

 Hoe zullen we de trage wegen bewegwijzeren? Kunnen er eventueel aansluitingen 

komen met de knooppunten van Westtoer die hier wel heel erg afwezig zijn in de 

streek. 

 Kunnen de verfijners meer als trage weg gepromoot worden? 

 Te weinig trage wegen. 

 Wensbeeld strookt niet echt met de inventarisatie die indertijd gemaakt werd door 

de werkgroep 

 

 

Airscan – Pure Cities 

 

Mogelijkheid om als gemeente in te stappen in een project van Belfius. Dit dient om het 

fijn stof te meten/te monitoren en te screenen.   

We kunnen als gemeente gratis instappen. 

Voorstel zou zijn om dat samen met Oostrozebeke te doen. Gezien eerder reeds 

samengewerkt werd om een project rond fijn stop op te starten maar daar is geen gevolg 

meer van gekend. 

Dit nieuw project wordt door de milieuraad positief onthaald en zal mits akkoord van het 

college van burgemeester en schepenen opgestart worden. 

De mensen van Airscan zullen het project, na akkoord van het CBS komen voorstellen 

aan het CBS en de mensen van de milieuraad. 

 

 

Hemelwater- en droogteplan 

 

Het hemel- en droogteplan is momenteel in opmaak. De firma Demey zorgt hiervoor. 

Opmerkingen tijdens de milieuraad waren: 

 Is er een ecologisch-hydroloog bij de opmaak betrokken 

 Belangrijk is om niet enkel te kijken naar het hemelwater op zich maar wel naar 

een degelijk globaal blue/green netwerk wat belangrijk is voor de infiltraties in de 

bodem, cfr. https://www.vlario.be/boomsysteem/ 
 

 

Ontharden 

 

De leden van de milieuraad krijgen als taak mee om te kijken waar en in de gemeente 

kan onthard worden zonder al te drastische maatregelen/kosten.  

Op een volgende milieuraad wordt dit verzameld en kan er gekeken worden waar we de 

gemeente groener kunnen maken zonder aan veiligheid in te boeten. 

 

 

Composteren 

 

De vraag kwam naar voren als er op verschillende locaties in Wielsbeke zou kunnen 

gestart worden met een project rond composteren.  

De bedoeling zou zijn dat afval dat kan gecomposteerd worden, verzameld wordt op 

vaste tijdstippen in de daarvoor gebruikte recipiënten, onder toezicht van een 

compostmeester. 

https://www.vlario.be/boomsysteem/


De mensen van de milieuraad vragen als de gemeente hiervoor terreinen kan ter 

beschikking kan stellen en als Imog gratis compostbakken en opleiding hiervoor kan 

voorzien. 

De heer Jan De Potter wil samen met een aantal leden zeker dit project nieuw leven 

inblazen om zo het restafval te verminderen. 

Mits akkoord van het college van burgemeester en schepenen zal dit project verder 

uitgewerkt worden door de milieuraad. 

 

Mail van schepen Filiep De Vos aan voorzitter Jan Voet 

 

Gezien dit de eerste milieuraad is van zowel schepen De Vos wou hij na de milieuraad 

nog even een aantal zaken verduidelijken in een mail aan voorzitter Jan Voet.  

In bijlage vindt u deze mail. 

 

TO DO: 

 

Navraag doen bij de firma Demey als er een ecologisch-hydroloog betrokken is bij de 

opmaak van het hemelwater- en droogteplan. 

Ontharding binnen de gemeente: opdracht voor alle leden van de milieuraad. 
 

Varia 

 

 Bij het goedkeuren van vergunningen m.b.t. industrie zou er ook moeten gekeken 

worden voor een betere visie i.v.m. het vasthouden van water voor hergebruik. 

 Mooie uitwerking over hergebruik van water is er momenteel in bijvoorbeeld 

Ledegem oftewel L’Eaudegem. 

 Bij verkavelingen zou er moeten gekeken worden om zo weinig mogelijk te 

verharden. Eventueel werken met ‘tuinstraten’ naar het voorbeeld van 

Antwerpen: https://www.antwerpen.be/info/626641887e7a827ad2336c7a/de-

eerste-tuinstraat-van-wilrijk-is-klaar 

 In de loop van 2023 worden de vergadering die in de loop van 2024 zullen 

plaatsvinden vastgelegd worden. 

 

 

 

Verslag opgemaakt op 13 april 2023 

 

 

 

Namens de milieuraad, 

Ria Devos 

Dienst Omgeving 
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